
 

Verksamhetsplan 2018 föreslagna 
ändringar 

 
Styrelsen anser att tidigare års verksamhetsplan överlag är bra men vill utföra några ändringar 
inför nästa år. Dessa är som följer. 
 
Under utbildning, mål: 

Ta bort “Höja antalet utresande utbytesstudenter på D- och C-programmet.“ Styrelsen 
anser att vi absolut ska se till att det finns gott om platser för utbytesstudier men inte se det som 
en merit att ha många som faktiskt åker. Det är kul när folk vill studera i lund också. 

 
Under sektionen internet: 

Ta bort “Jobba med målen som är uppsatta i sektionsgrodan som är ett initiativ för att 
öka miljötänket på sektionerna”. Sektionsgrodans kriterier är inte särskilt bra och har inte följts 
under de år som den existerat. Utmärkelsen ger ingenting och känns inte nödvändig för 
sektionen. Med det sagt bör ändå sektionen arbeta miljömedvetet i en grad som inte försvårar 
deras arbete avsevärt. 
 
Under styrelsensarbete lägga till: 

Granska styrelsemedlemmarnas arbetsbörda och utvärdera den ur ett 
arbetshälsoperspektiv så att inte medlemmar i styrelsen blir överarbetade och/eller får prioritera 
bort skolarbete framför styrelsen. 
 


